
Zápis z 27. členské schůze RC Havířov konané dne 15. března 2023

Jednání členské schŮze (dále jen ČS) uvedl z pověření výkonného výboru RC Havířov
(dále jen RCH) předseda klubu Ing. Radomír Kloda. Přivítal účastníky CS a předloŽil
návrh, aby další jednání vedl řídící VČS, na kterého je navržen sekretář Karel Gaman a
nechal o návrhu hlasovat. Hlasování: pro 26 hlasŮ, proti O, abstence 1

ŘiOici schŮze sekretář klubu Karel Gaman pak vyzval přítomné, aby se vyjádřili
k předloženému jednacímu a volebnímu řádu. Jelikož nebyly vzneseny žádné připomínky,
nechal o materiálech hlasovat Hlasování: pro 27 hlasŮ, proti O, abstence O

Dále řídící Čs přealožil zúčastněným program ČS a vyzval je k podání připomínek a
případných návrhŮ na doplnění nebo změny programu.

Proqram:

1. Zahájení a volba řídícího schŮze,
2. Schválení jednacího řádu, programu ČS, volba pracovního předsednictva

a komisí
3. Zprávy o činnosti a hospodaiení za rok 2O22, revizní zpráva za rok 2022
4. Předání vyznamenání a ocenění
5. Zpráva mandátové komise
6. Volba předsedy klubu, potvrzení přŤsedou _vybraných členŮ výkonného

výboru, volba revizora a volba delegátŮ na VH ČSnU a OS ČUS
7. Návrh plánu činnosti na rok 2023 - komentář,

Návrh rozpočtu na rok 2023 - komentář,
8. Diskuse ke zprávám a návrhu rozpočtu
9. Návrh na usnesení a diskuse k návrhu na usnesení - hlasování o přijetí

usnesení
10. Závér

K předloženému programu ČS nebyly vzneseny žádné připomínky, proto řídící schŮze
vyzval přítomné k hlasování Hlasování: pro 27 hlasů, proti O, abstence O

Řiaici ČS pak seznámil přítomné s návrhem W RC na složení pracovního předsednictva a
pracovních komisí ruČS a vyzval přítomné, aby hlasovali o návrzích en bloc

Pracovní předsednictvo: Ing. Radomír Kloda, Pavel Indrák, Karel Gaman,
Hlasování pro 27 hlasŮ, proti O, abstence O

Mandátová komise: Ivana Plintová, Filip Plinta, Rostislav Plinta
Hlasování pro 24 hlasŮ, proti O, abstence 3

Volební komise: Ladislav Kozubík, Petr Kozubík, Vlastimil TrŽický
Hlasování pro 26 hlasů, proti O, abstence 1

Návrhová komise: Ondřej Kubala, Petr Basel, Ladislav Indrák
Hlasování pro 23 hIasŮ, proti O, abstence 4

Ověřovatel zápisu z ČS: z pléna navržen Vlastimil TržickÝ
Hlasování pro 26 hlasŮ, proti O, abstence 1
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Zprávy o činnosti a hospodaření
Po zvolení pracovního předsednictva, řídícího jednání a pracovních komisí byly předloženy
zprávy o činnosti.

Zprávu o činnosti spolku za rok 2022 přednesl předseda klubu Ing. Radomír Kloda.
K vyhodnocení plnění Projektu rozvoje mládežnického ragby v RC Havířov na léta 2017 -
2026 odkázal na předložené hodnocení, které účastníci jednání obdrželi v písemné formě.
Podobně byly písemně předloženy další materiály, a to vyhodnocení plnění usnesení 26.
členské schŮze z roku 2022 plnění plánu práce výkonného výboru za rok 2022.

Zpráva sportovního úseku o rozvoji, sportovní činnosti a výkonnosti družstev za rok2022
byla předložena rovněž písemně sportovním ředitelem klubu Patrikem Kovácsem.

Hospodaření klubu v roce 2022 okomentoval ekonom klubu Pavel Indrák a
k podrobnějšímu seznámení se s hospodařením klubu odkázal na výsledovku roku 2022.

Zprávu o kontrole hospodaření za rok 2022 píednesl revizor Ing. Aleš Kloda.

Po zprávách o činnosti bylo další jednání ČS přerušeno, aby mohla být předána
tělovýchovná vyznamenání dlouholetým trenérŮm Ladislavu Kozubíkovi a Olegu Kubalovi
k jejich životnímu jubileu 70 letŮm. Jako ocenění za celoživotní práci a výjimečný přínos
pro rozvoj tělovýchovy a sportu obdrželi nejvyšší vyznamenání České unie sportu medaili
cUS.
Dále byli vyhlášeni vítězové klubové ankety Ragbista a Talent roku 2022. V kategorii
muŽŮ zvítézil Filip Plinta, v kategorii juniorŮ Hynek Hřebíček, v kategorii dívek Ivana
Plintová a Talentem roku 2022 byl vyhlášen kadet Matěj Cebák.

Zpráva ma ndátové komise
Předsedkyně mandátové komise lvana Plintová pak přednesla zprávu o účasti a usnášení
schopnosti CS:
Přítomno je. 27 ČlenŮ z 5I pozvaný9h, což je 53 procent. Bez omluvy se nedostavilo 14
členů a řádně se omluvilo 10 členŮ. K přijetí rozhodnutí prostou většinou je třeba 14
hlasŮ, pro přijetí rozhodnutí třípětinovou většinou je potřeba 16 hlas$. předseda
mandátové komise doporučil přijetí prohlášení o usnášeníschopnosti členské schŮze.

Předsedající schŮze pak vyzval přítomné, aby ke zprávě vznesli připomínky, pokud
nějaké mají, a nechal hlasovat o přijetí zprávy a usnášeníschopnosti.
Zpráva mandátové komise byla přijata 72 hlasy a jednání prohIášeno
usnášeníschopným.

Volby
Předseda volební komise pak přednesl zprávu volební komise a následující návrhy:
1) návrh na pětičlenný výkonný výbor

Předsedající schŮze nechal o návrhu hlasovat s výsledkem
Pto 27 hIasŮ, proti O, abstence O

2) návrh na stanovení tříletého funkčního období výkonného výboru. K návrhu padl
protinávrh dosavadního předsedy klubu na prodloužení funkčního období na 4 roky.
Předsedající schŮze nechal o protinávrhu hlasovat s výsledkem
Pro 22 hlasŮ, proti 1, abstence 4

3) návrh na veřejnou volbu
Předsedající schŮze nechal o návrhu hlasovat s výsledkem
Pro 27 hIasů, proti O, abstence O

Stránka 2 z 5



Před vlastními volbami předsedy klubu, jím navržených členŮ výkonného výboru a
revizora předseda volební komise vŠechny kandidáty stručnou charakteristikou
představil.

Volba předsedy klubu
Předseda volební komise plénu předložil návrh na volbu Ing. Radomíra Klody za předsedu
klubu
Předsedající schŮze nechal o návrhu hlasovat s výsledkem
Pro 26 hIasŮ, proti O, abstence 1

Předseda volební komise pak plénu předložil návrh na volbu Ing. Aleše Klody revizorem
t w- Ouctu
Předsedající schŮze nechal o návrhu hlasovat s výsledkem
Pro 26 hIasŮ, proti O, abstence 1

Předseda volební komise následně plénu předložil návrh na potvrzení předsedou klubu
vybraných kandidátŮ výkonného výboru hlasováním en bloc
Předsedající schŮze nechal o návrhu hlasovat s výsledkem
Pro 25 hlasŮ, proti O, abstence 2

VoIba detegátů na vatnou hromadu ČSnU 2023:
Volba proběhla en bloc
Delegáti: Ing. Radomír Kloda, Patrik Kovács, Pavel Indrák
Hlasování pro 26 hlasŮ, proti O, abstence 1

volba náhradníka - navržen petr Basel
Hlasování pro 25 hlasŮ, proti 1, abstence 1

VoIba delegáta na valnou hromadu OS ČUS Karvinál
Volba proběhla en bloc o delegátovi i náhradníkovi
Delegát: Pavel Indrák
Náhradník: Jan Kozubík
Hlasování pro 24 hlasů, proti O, abstence 3

Návrhy
Návrh strategického pIánu rozvoje RC Havířov na období 2023 - 2026 byl
předloŽen v písemné formě předem, a protože předsednictvu nebyly doručeny žádné
připomínky nebo další návrhy, nebyl materiál čten ani komentován.
Návrh hlavních ÚkolŮ činnosti na rok 2023 včetně plánu akcí a mezinárodních
stykŮ byl předloŽen v písemné formě předem, a protože předsednictvu nebyly doručeny
žádné připomínky nebo další návrhy, nebyly materiály čteny ani komentovány.

Návrh rozpoČtu na rok 2023 nebyl předložen z dŮvodu neukončených jednání
s potenciálními sponzory a také z dŮvodu, že nebyla známa výše dotace od Ňárodní
sportovní agentury. Ekonom Pavel Indrák požádal návrhovou komisi, aby do návrhu
usnesení zařadila bod následujícího znění:
VČS uktádá výkonnému výbóru RC, aby z důvodu neukončených jednání o smlouvách
reklamních a z dŮvodu, Že není známa částka dotace od NSA, zpracoval rozpočet na rok
2023 nejpozději do 30. dubna 2023 a vhodnou formou s rozpočtem seznámil členskou
základnu.

Diskuse
Diskuse byla rozdělena na dvě části:
1) část informativní
2) diskusi ke zprávám a návrhŮm a diskusi na obecná témata
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sdělil plénu, že trenéři družstev se musejí seznámit s video instruktáží
o zpŮsobu vyplňování zápisŮ o utkání v informačním systému ČSRU,
neboť budou jmenováni správci systému.

upozornil na změnu hřiště pro tréninky a utkání - bude se trénovat
a hrát na hřišti atletického stadionu do 22. dubna, kdy se bude hrát
utkání česko v. Lucembursko,

namítl, že hřiště je v dobré kondici

vysvětlil, že SSRZ obdržel od magistrátu zvláštní dotaci ve výši 200 tis.
Kč na velkou údržbu travnaté plochy, čehož je nutno využít.
Dále informoval o všech záměrech na zlepšení nedostatkŮ v areálu
hřiště, které sice klub každoročně předkládá v návrzích na opatření
k údržbě, ale zatím nic z návrhŮ nebylo realizováno, ale nyní před
mezistátním utkáním to vzal magistrát za své problémy odstranit.

k přechodu na hřiště atletického stadionu vysvětlil, jak by měly vypadat
skládací branky.

2) Diskuse ke zprávám a návrhům a diskusi na obecná témata:

1) informativní část:

K, Gaman

P. Indrák

D. Kričfalušij -

P, Indrák

K. Gaman

Ond. Kubala
R. Kokinda

upozornili na nefunkčnost záměru využívat cvičení mateřských školek
k náboru do klubového kroužku ragby a požadovali změnu systému
náboru s poukazem na to, že letáčky předávané dětem nejsou
dostatečně funkční a vyzvali k vymyšleníjiných forem náboru.

P. Indrák navrhuje propagační bannery ke vstupŮm do školek

J. Hlaváč změnit celkově přístup k propagaci, od lístečkŮ k videím,..

P. Indrák - ,,přidělil" Janu Hlaváčovi funkci vedoucího klubové propagace.
Informoval o všech aspektech přípravy mezistátního utkání včetně
Žádosti o dotaci z MS kraje, informoval o prodeji vstupenek a také o
možných formách ziskových aktivit klubu při utkání,

L, Kozubík navrhnul zpŮsob využití propagační vitríny v obchodním domě IQ.
Vitrínu se dlouhodobě nedaří z technických dŮvodŮ využít k propagaci
dle pŮvodního záměru, navrhnul nahrazení současného obsahu prostým
náborovým roll bannerem.

K. Gaman právě takový je záměr výkonného výboru, jen se nedaří dotlačit lidi,
kteří by měli záležitost zařídit, aby konali.

ŘiOici schŮze pak s ohledem na absenci dalších přihlášek, diskusi ukončil a vyzval
návrhovou komisi, aby přednesla návrh na usnesení s tím, že není třeba celý návrh
usnesení číst, neboť všichni účastníci jednání měli příležitost se s návrhem seznámit
předem, ale aby přednesl jen návrhy na doplnění usnesení.
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Návrh usneseni
Za návrhovou komisi pak vystoupil Petr Basel a přednesl doplňující body usnesení, a to
usnesení č. 20 k dŮsledkŮm úprav na hřišti ragby, usnesení č. 27 k přechodu
administrace zápasŮ do informačního systému ČSRu, usnesení č. 22 k jmenování Jana
HlaváČe do čela propagační komise RC Havířov a usnesení č, 23 k využití cvičení dětí MŠ
k náboru do kroužku ragby.

ŘiOici schŮze pak nechal hlasovat o přijetí usnesení

Hlasování pro 27 hlasů, proti O, abstence O

Usnesení je v příloze zápisu.

Závér valné hromady
Předseda pak poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup k jednání a prohlásil, že
záleží na všech členech klubu, zda se klub bude úspěšně rozvíjet.

Zapsal: Karel Gaman, sekretář RCH
Havířov 30, března 2023

Ověřovatel zápisu Vlastimil Tržický předseda RC Ing. Radomír Kloda

lů
podpis předsedy
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Členská schůze (dále jen ČS) schvaluje
1. zprávu o činnosti RC Havířov zaroK2a22
2. zprávu sportovního ředitele zarok2022
3. zprávu o hospodařenízarok2922

Přijato 27 trlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 trlas

usnesení č. 2 k plnění proiektu rozvoie mládežnického raqbv v RG Havířov na

leá2O17 -2O26

čS schvaluje předloženou zprávu o plnění projektu rozvoje mládeŽnického ragbY v RC

Havířov na léta 2017 -2026,
Přijato Z? trlasy pro, proti 0 hlasů, abstence0 lrlas

usnesení ě. 3 ke zprávě revizora

čS bere na vědomí zprávu revizora o hospodaření, dodržování zákonŮ, řádŮ a směrnic a

revizi účetních dokladů v RC za rok2022,

Usnesení é.4k ooětu ě ů vÝkonného vÝboru kIubu a déIce funkčníhoobdobí

čS stanoví pětičlenný výkonný výbor a ótyřleté (2023-2027) funkční období výkonného

výboru klubu

Usnesení č.5kvolběp klubu a

ČS bere na vědomívolbu lng. Radomíra Klody předsedou RC Havířov, z. s.

usnesení č. 6 ke imenování členů vÝkonného vÝboru

čS podle článku 4. c) Jednacího a volebního řádu členské schŮze schvaluje nominaci

funkcionářů výkonného výboru, kterou provedl předseda klubu, a potvrzuje Pavla Indráka,

patrika Kovácse, Petra Basla aKarlaGamana za členy výkonného výboru RC Havířov, z, s.

Usnesení č.7 kvolbě dele na valné h čsnu a os čuS Karviná

čs bere na vědomívolbu
.t. delegátů na valnou hromadu ČSRU, a to lng. Radomíra Klody, Patrika Kovácse, Pavla

lndráka
a náhradníka petra Basla

2. pavla lndráka jako delegáta na valnou hromadu oS čUS Karviná
a náhradníka lng. Radomíra Klodu

usnesení č, 8 k získání kandidáta na funkci referenta pro mládež a rozvoi

čs uruaoa výkonnému výboru klubu, aby jednal se členy RC případně s rodiČi s Úkolem

získat vhodného kandidáta pro funkci referenta pro mládež a rozvoj.

Přijatof} hlasy pro, proti ! hlasů, abstence § hlas

Podpisy členů návrhové komise:

Usnesení 27, Čs2023 - stránka ]. z 4
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Usnesení 27. členské schůze RC Havířov, z,s,
konané dne 15. 3. 2023 v restauraci Sport Club Slávie v Havířově-Městě

Usnesení č. 1 k přednesenÝm zprávám



Usnese č. 9 k návrhu strateqického p u rozvoie RG Havířov na obd obí 2023

- 2026

čS schvaluje navržený strategický plán rozvoje RC Havířov na období 2023 - 2026 a

s ohledem na schválenou délkou funkčního období w Rc do roku 2017 méní koncový

termín plnění úkolů strategického plánu na rok 2017.

Přijato ZÍ trlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 trlas

Usnese í č. 10 k návrhu p lánu činnosti na rok2023

čS schvaluje navržený plán činnosti na rok 2023 a ukládá výkonnému výboru klubu

rozpracovai tento naviženY plán činnosti na rok2023 do operativního plánu Práce W
RC Havířov na rok 2023

Přijato X7 trlasy pro, proti hlasů, abstence hlas

Usnesení č. 11 k rozpočtu na rok 2023

VčS ukládá výkonnému výboru RC, aby z důvodu neukončených jednání o
smlouvách reklamních azdůvodu, že není známa částka dotace od NSA, zPracoval
rozpočet na rok 2023 nejpozději do 30. dubna 2023 a vhodnou formou s rozPoČtem

seznámil členskou základnu.

Usnesení č. 12 ke stanovení členského a klu bovÝch příspěvků Havířov

na rok 2023

ČS potvrzuje sazebník příspěvků a poplatků na rok2023,

Přijato L?rrlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 nlas

Usnesení č, 13 k novele Poplatkového řádu RG

ČS schvaluje novelu Poplatkového řádu RC s platností od 1. 1,2023

Přijato Ť nlasy pro, proti S hlasů, abstence 0 hlasů

Usnesení é. 14 k ocenění trenérů a hráčů

čs blahopřeje trenérům Olegu Kubalovi a Ladislavu Kozubíkovi k tVledaili za
celoživotní práci a výjimečný přínos pro rozvoj tělovýchovy a sportu, kterou obdrŽeli u

příležitosti životního jubilea,
ČS současně blahopřeje hráčům Filipu Plintovi, Hynkovi Hřebíčkovi a lvaně Plintové
k vítězství v klubové anketě o Ragbistu roku 2022.
čS ntarropřeje tr/atěji Cebákovi k získánítitulu Talent roku 2022 v klubové anketě,

Usnesení .15 ke stavbě obiektu

čs ukládá W Rc, aby pokračoval v jednání s příslušnými funkcionáři města
Havířova o stavbě vstupního objektu za ochozem pro diváky a usiloval o získání
finanční dotace na stavbu objektu u Národní sportovní agentury,

Přijato L?hlasy pro, proti P hlasů, abstence 0 trlas

Podpisy členů návrhové komise:
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Usnesení č.16 ke z|epšení sportovní přípravv

čs apeluje na členy družstva mužů a juniorů, aby dbali na řádnou celoroČní
sportovní přípravu s cílem udržení druhé nejvyšší soutěže jako podmínkY Pro
.jskárání finanční podpory od magistrátu města Havířova a sponzorŮ, a také k dobré
reprezentaci klubu na sportovní i společenské úrovni, aby bylo moŽno práci a Činnost
klubu dobře prezentovat na všech úrovních u vedení Statutárního města Havířova.

Přijato L? trlasy pro, proti Ú hlasů, abstence f,, hlas

usnesení č,17 k aktivizaci ělenské základnv

čS apeluje na členy klubu, aby jednak řádně plnili členské povinnosti, jednak abY se
zapojili do organizace a řizení klubu účastí ve funkcích ve výkonném výboru klubu a
odborných komisích, především v trenérských funkcích u mládeŽe a ve funkci
rozhodčích.

Přijatof,} htasy pro, proti f,, hIasů, abstence $ lrlas

Usnesení č. 18 k borovÝm akcím

čs utlaoa členům klubu zapojit se do náborových akcí podle návrhu předsedy klubu
předneseného v diskusi
Přijato fThlasy pro, proti P hlasů, abstence S hlas

Usnesení č. í9 k diskusi

čs uttaoa výkonnému výboru klubu zpracovat případné podněty z diskuse a zařadit
je do operativního plánu práce W RC Havířov na rok 2023

PřijatoD-? hlasy pro, proti S hlasů, abstence P hIas

Usnesení č. k důsIedkům úprav n hřišti raqbv

čs utlaoa nově zvolenému W RC zajistit náhradní hřiště na atletickém stadionu,
dohodnout s vedením SSRZ výrobu a instalaci brankových konstrukcí tak, aby se na
tomto hřišti mohly odehrát domácí zápasy mužů s RC Bystrc 26. 3., Sokolem
ít/ariánské Hory dne 2. 4, 2023, zápas výběru MS s RFC PWLLHEL| dne 14. 4.

2023, zápas U16 s Olomouc/Zlín dne 15, 4.

Přijato rřnIasy pro, proti S hlasů, abstence ř trlas

usnesení č. 21 k přechodu administrace zápasů do informaěního svstémuil
čs urtaoa trenérům mládeže od kategorie U14 po U18 prostudovat video návody Č.

4 Správce klubu (4/5) ,,Profilové informace členů" a č. 5 Správce klubu (5/5) ,,Zápis
z utkání," na webových stránkách ČSRU, aby zvládli administrativní přípravu na
utkání svých týmů. Trenérům bude nápomocen sportovní ředitel,

Přijato $nla"y pro, proti $ hlasů, abstence ý hlas

Podpisy členů návrhové komise:
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ní č. 22 k imenová Jana H váče do la propaq aGnl Rc

Havířov

čS akceptuje návrh Jana Hlaváče z diskuse na celkovou změnu přístuPu k ProPagaČní Práci

klubu, jmenuje ho s jeho souhlasem do čela propagační komise Rc a ukládá mu zpracovat

koncepci propagační práce pro léta 2023 _ 2027, Zároveň ukládá W RC, především

sekretářovi klubu, aby seznámil Jana Hlaváče s dosavadním systémem propagační práce a

byl mu nápomocen přijeho prvních krocích ve funkci,

Přijato !§ trlasy pro, protiý hlasů, abstence'{ trlas

Usn i é.23 k vvužití ní dětí MŠk náboru o kroužkůraqbv

čs uruaoa propagační komisi, aby zpracovala systém co nejefektivnějšího působení na děti

mateřských škol, které procházejí pravidelným cvičením Št<oly ragby v RC Havířov,

s náborovým záměrem. Jde o umístění propagačních a náborových bannerů do školek,

případně o posílání propagačních náborových materiálŮ rodiČŮm E-mailem sPoleČně

se zprávami, které zasilají tt4š rodičům, s cílem využít bezplatné činnosti RC ve

prospěch pohybových aktivit dětí fMŠ k většímu zviditelnění RC a ideálně dosáhnout

náboru nových dětí a jejich přechodu do kroužků RC,

Přijato [T trlasy pro, proti Ó nlasů, abstence ff hIas

Podpisy členů návrhové komise

Jméno a příjmení podp ls

Petr Basel

Ondřej Kuba!a

Ladislav lndrák
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RUGBY CLUB HAVíŘoV, z. s.
Astronautů 2, 736 Ot Havířov-Město

vÝnočruí zpRÁvA zA RoK 2022

Výroční zpráva je zpracována za období od 1. ledna 2022 do 31. prosince 2O22 na základě
vyhodnocení plánu činnosti RC Havířov. Jednotlivé body hodnocení plánu činnosti byly
schváleny výkonným výborem RC Havířov dne 9. března 2Q23 a byly předloženy členské
schůzi RC Havířov, která se konala 15. března 2023.

Obsah:

1) Obecné informace o spolku
2) Hlavnía vedlejšíčinnost spolku
3) Struktura spolku
4) Členská základna
5) Hospodaření spolku

1. Obecné informace o spolku

Název účetníjednotky:
Sídlo:
lč:
DlČ
právní forma:
Spisová značka:

Rugby Club Havířov, zapsaný spolek
Havířov-Město, Astronautů 859/2, PSČ 736 01
66182697
neplátce
spolek
oddíl L, vložka 3585 vedená u Krajského soudu v Ostravě

2. Hlavní a vedlejší činnost spolku

RC Havířov realizoval svoji hlavní činnost podle svých stanov. Ve sledovaném období
zejména:
a) provozoval soutěžní i nesoutěžní sportovní činnost a vytvářel pro ni materiální a

organizační podmínky,
a) popularizoval ragby mezi mládeží a získával mládež kaktivnímu provozování sportu,

rozvíjel provozování rugby v okruhu své působnosti,

b) organizoval a pořádal utkání a turnaje pro mládež. Organizoval a vedl školní kroužky
ragby a organizoval speciálnítělocvik pro děti mateřských škol,

c) spolupracoval s orgány státní správy a samosprávy a jinými sportovními organizacemi i

jednotlivci.

Sportovní činnost
Sportovní aktivity klubu se realizovaly v jarních mistrovských soutěžích dospělých a

přebornických soutěžích starších žáků a dorostenců a podzimním Poháru XV. Mladší žáci
hráli jarní i podzimní soutěžní turnaje v tzv. Moravské turnajové sérii.
Soutěžím předcházela běžná zimní příprava zaměřená na fyzickou přípravu, která postupně
přecházela v přípravu technickou a herní. Muži absolvovali přípravné utkání proti
reprezentačnímu týmu Slovenska a zúčastnili se společného minisoustředění v polských
Myslovicích zakončené přípravným utkáním na Slezském stadionu v Chorzově. Mladší žáci
měli přípravný turnaj v hale s umělou trávou.
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RUGBv cLUB HAVíŘoV, z. s.
Astronautů 2, 736 0L Havířov_Město

vÝnočruízpRÁvA zA RoK 2022

Muži hráli prvoligovou soutěž (druhá soutěž říliš ú ně, skončili v ublikovém
pořadí až na 7. místě

Vzhledem k naprostému nedostatku hráčů v mládežnických kategoriích nemohl klub postavit
do soutěží dorostu a starších žáků vlastnítýmy a musel se spojit do společenství se Sokolem
Mariánské Hory, a to v kategoriích staršího dorostu - juniorů U19 a kategorii starších žáků
U14, přičemž ani oba kluby dohromady nebyly schopny sestavit družstvo mladšího dorostu -
kadetů U16.
Výsledky obou mládežnických týmů v soutěžích od omezen možnostem olečné

. Pořadí republiky juniorů U19

Společenství starších žáků nedokázalo vyhrát ani jedno utkání na hřišti, jedinou výhru si
připsalo za kontu
starších žáků U14:

maci, Babic nedostavil k utkání. pořadí řeboru

Mladší žáci se kromě Moravské turnajové série - celkem 14 turnajů - zúčastnili turnajů
v zahraničí. Jednak počátkem května v Lombardském městě Vimercate turnaje nazvaného
,,MinirugbyXNations," ve kterém obstáli vcelku úspěšně, z 5 týmů ve své kategorii skončili na
2. místě. Ještě úspěšnější byli na turnaji v Krakově, kde hráli o ,,Krakowski Obwarzanek" a

osmiletí svou kategorii vyhráli a desetiletí skončili druzí,
Veteráni obnovilitradici účasti na veteránských turnajích a také sami po 5 letech znovu oživili
turnaj o Havířovského krocana. Zúčastnily se 4 veteránské týmy.
Klub uspořádal 1. ročník turnaje v ragby o 7 hráčích nazvaný Kylof Cup za účasti 4 týmů a
obsadil4. místo.
V červnu klub uspořádal dvě akce pro školní mládež a děti mateřských škol. Jednak ve
spolupráci se Střediskem volného času Asterix turnaj školní ligy vtag ragby pro havířovské
základníškoly v kategoriích Benjamin pro žáky 6. a7. tříd a Junior pro 8. a 9. třídy. Startovalo
15 smíšených družstev a okolo dvou stovek žáků. Jednak Velký sportovní den na hřišti pro
děti všech mateřských škol, které se ve školním roce zúčastňovaly pravidelného cvičení v
tělocvičně v rámci projektu, který připravila a desátým rokem organizovala klubová Škola
ragby.
V srpnu proběhlo pětidenní soustředění mládeže v penzionu Setina u Pusté Polomi
v Oderských vrších a ve všech kategoriích od starších žáků po muže začaly nemistrovské
soutěže ČSRU nazvané Pohár XV 2022,
V září byl otevřen 11. ročník cvičení mateřských škol. Na podzimním běhu školního roku
2O2I|2O22 participovalo 5 mateřských škol a přes 500 dětí.
V závěru podzimu a posledních měsících roku proběhly společensko sportovní akce pouštění
draků, Haloween a mikulášská nadílka pro děti a 30. prosince proběhl tradičníturnaj v sálové
kopané Silvester Cup.

3) Struktura spoIku
Nejvyšším orgánem RC Havířov je členská schůze. Výkonným orgánem je výkonný výbor RC.

RC Havířov je jednooborový sportovní spolek.
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RUGBy cLUB HAVíŘoV, z. s.
Astronautů 2, 7 36 OI Havřov-Město

Činnost klubu řídiltříčlenný výkonný výbor: předseda lng Radomír Kloda, který je statutárním
orgánem klubu, místopředseda-ekonom Pavel lndrák a sportovníředitel Patrik Kovács.
Sekretářem klubu bylvýkonným výborem jmenován Karel Gaman

4) Členská záktadna
Klub uzavřel v roce 2022 členskou základnu počtem 168 členů v následujícístruktuře:

Zpracoval: Karel Gaman, sekretář RC Havířov

Dne 30, března2023

Za správnost lng. Radomír Kloda, předseda spolku

Kategorie
Děti

(do 15 let)
Mládež

(od 15 do 18 let)
Dospělí

(nad 18 let)

4L(24,4 %) 35 (2o,8%) 92 (54,8 %)
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Klub eviduje 17 trenérů a 3 rozhodčí. Kromě toho 12 rozhodčích s kvalifikací rozhodování
zápasů mladších žáků do 13 let.

Členové rozvíjejí aktivity v 7 družstvech, z toho je 6 mládežnických družstev a ]_ družstvo
dospělých,

Klub pečuje o 1 školní kroužek na základníškole,

5) Hospodaření spolku
RC Havířov financoval v průběhu roku svoji činnost zejména z členských příspěvků, dotace
MŠMT, z rozpočtu místní samosprávy, darů a hospodářské činnosti. Spolek ve sledovaném
období hospodařil podle schváleného rozpočtu. Veškeré náklady (přúmy) a výnosy (výdaje)
odpovídají plánu na uvedené období.
Pro financování své hlavní činnosti, RC provozoval také vedlejší hospodářskou činnost podle
svých stanov, Ve sledovaném období měl klub přúmy z reklamních plnění, prodeje klubových
suvenýrů a hostinské činnosti při ligových utkáních mužů.

Podrobnější informace o hospodaření organizace ve sledovaném období jsou uvedeny
v přílohách této výročn í zprávy:

Příloha č. 1 - Výkaz zisku a ztráty
Přílohač.2*Rozvaha

Fočet



ZP RÁvA
mandátové komise27. členské schůze RC llavířov konané dne 15. března2023

Mandátová komise konstatuje, že dle prezenčnílistiny se na členskou schůzi dostavilo 4 r'l"nt

RC. Nedostavilo ," |J* členů, z toho se .y'O omluvilo " 
tťl+ se nedostavilo bez omluvy

Oprávněných účastníků je tedy Z} z 54 pozvaných. což.ie S3 procent.

Mandátová komise konstatuje, že na členskou schůzi se dostavilo přes 50 Procent Pozvaných ČlenŮ,

kteříjsou oprávněni hlasovat, a doporučuje, aby členská schůze byla prohláŠena usnáŠení schoPnou.

Třípětinová většina pro přijetí rozhodnutí dle článku VIII. odstavec 3.5 stanov RC je . 46 hlasŮ.

Nadpoloviční většina pro přijetí ostatních rozhodnutí a usnesení a pro platnost voleb dle Článku VIII.

odst. 3.6 stanov RC je 4 q hlasů.

(Mandátová komise konstatuje, že na členskou schůzi se dostavilo méně neŽ 50 procent pozvaných

členů a tudíž nemůže doporuěit, aby 27. ělenská schůze RC Havířov byla prohláŠena usnáŠení

schopnou, a doporučuje postupovat podle ělánku VIII. odst. 2.1 stanov, tj. svolat do 15 dnŮ náhradní

::""^ ::::T ::i::, 
na termín: /pozn: nejpozději 6 týdnů od data neuskutečněné schůze/

V Havířově dne |5.bíezna2023

Podpisy členů mandátové komise iv*,,, * F(;,"tovJ předseda

{; ir^ t o, člen

Ro-s},'s (au P{iwtor člen

Příloha: prezenční listina

J



pREzENčNi usrlNA
27. členské schůze RC Havířov konané 15. března2023

č. Příjmení Jméno í\ Podpis
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ZPRÁVA VOLEBNÍ KOMISE
o volebním aktu 27 . č|enské schůze RC Havířov ze dne 15. bÍezna 2023

Y áňení kolegové (vážení přítomni),

protože dnešním dnem končí funkční období dosavadního ýkonného ýboru klubu a

dosavadního revizota účtů, budeme na této členské schůzi volit předsedu klubu,

ýkonný ýbor, a revizora účtů.

Volební komise vám nyní předloží několik návrhů, které je nutno před vlastními

volbami schválit.

Doporučuji, aby se v tomto bloku návrhů hlasovalo veřejně. Připomínátm, že hlasovat

mohou jen oprávnění účastníci členské schůze dle článku VI. stanov RC odstavec 3.2,to
je členové klubu starší patnácti let.

Podle článku VIII. odstavec 3.2 písmeno g) stanov RC předkládám návrh na stanovení

počtu členů ýboru klubu pro funkční období 2023-2026. Současný v}konný výbor

s ohledem na momentáíní situaci v klubu navrhuje, aby měl výkonný v,ýbor 5 členŮ.

Kdo je pro? Kdo je proti? Kdo se zdržel hlasovrání?

Po sečtení hlasů konstatuji, že: LT oprávněných účastníků je pro,

O je proti,
O se zdtželo hlasování

a návrh nadpoloviční většinou prošel.

Dalším rozhodnutím bude stanovení délky funkčního období výkonného výboru a

revizota účtů podle článku VIII. 3.2 písmeno h) stanov klubu. Dosavadní ýbor
doporučuje ponechat tříleté funkční období.

Má někdo jiný návrh? Budeme tedy hlasovat o stanovení tříletého funkčního období

ýkonného ýboru klubu a revizoraúčtů.
Kdo je pro tříleté funkční období? Kdo je proti? Kdo se zdržel hlasování?

Po sečtení hlasů konstatuji, že: La- oprávněných účastníků je pro,

t':"':#.lohluro,,á,,i
a návrh nadpoloviční většino., p-S.t.

//0



Poslední věcí, kterou před volbou funkcionářů klubu musíme odhlasovat, je zpŮsob

voleb. Zmožnostítqnánebo veřejná navrhujeme volbu veřejnou, pílčemž o kandidátovi

na předsedu se bude hlasovat samostatně a o kandidátech výkonného výboru, jak jejich

návrh předkládá dosavadní předseda klubu, budeme hlasovat hromadně (en bloc).

Kdo je pro veřejnou volbu? Kdo je proti? Kdo se zdržel hlasování?

Po sečtení hlasů konstatuji, že: _U_oprávněných účastníků je pro,

O je proti,

anávrhveřejnouvolbunuapoto.,#i';tť"#hlasování

Jak bylo na podzim loňského roku veřejně vyhlášeno na oficiální ývěsce RC, byla na

sekretariátu klubu zíízenakandidátní listina, do které se mohli zapisovat kandidáti na

funkci předsedy klubu a revizoraúčtů.
Do dnešního dne se na kandidátní listinu zapsali dva členové - na funkci předsedy
kandiduje dosavadní předseda Ing. Radomír Kloda, na funkci revizora účtů kandiduje
Ing. Aleš Kloda.

Nyní vám kandiďáty na předsedu, revizora účtů a kandidáty na členství ve výkonném

výboru klubu stručně představím - vizkandidátní listina

Než přistoupíme k volbě, musím se zeptat přítomných, zda má někdo podstatné a

závažné qíhrady k některému zkandidátů, tedy takového charakteru, které by jeho

kandidaturu znemo žňov aly?

Ještě upozorňuj i, že pro zvolení kandidátů je zapotíebí nadpoloviční většiny z alespoň
nadpoloviční většiny hlasů přítomných oprávněných účastníků VH, což je podle zprávy
mandátové komise
lÍ+ hlasů.

Nyní budeme volit jednotlivé kandidáty. Hlasujete zvednutím rulcy. Ruku ponechte nahoře tak
dlouho, dokud členové volební komise nesečtouvšechny hlasy ve svém úseku.

Nafunkci prezidenta kandiduje Ing. Radomír Kloďu
Kdo je pro? Kdo je proti? Kdo se zdržel hlasování?
Po sečtení hlasů konstatuji, že: 2-6 oprávněných účastníků je pro,--T je proti,

/'| se zdrželo hlasování O
Pan Kloda obdržel - rsúffil potřebnou nadpoloviční většin§u mastiYbyt -lpWťmolen.
(V případě nezvolení musí být navržennový kandidát lnovíkandidátil a volba pokračuje až do
zvolení jednoho z kandidátů nadpoloviční většinou hlasů.)
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5. Voltla revizora účtů

Ing. Aleš Kloda výsledek hlasování pro

proti

abstence

Revizorem účtů RC Havířov, z.s. byl zvolen

6. Potvrzení členů vÝkonného vÝboru klubu

, lle{ K lpda

Kandidátku členů výkonného výboru RC Havířov) z. s.) jak ji členské schůzi předložil zvo|ený
předseda klubu Ing. Radomír Kloda, členská schůze přijala beznámitekanavržené členy
Pavla Indráka, Patrika Kovácseo Petra Basla a Karla Gamana potvrdila aklamací zaéleny
výkorrného výboru RC Havířov) z.s.

qýsledek hlasování pro L5
proti 0
abstence j_

Prohlášení a podpisy členů volební komise:

Členové volební komise svými vlastnoručními podpisy stvrzqi, že volba předsedy klubu, členŮ

ýkonného výboru klubu a rcvizora účtů proběhla řádně dle příslušných ustanovení (písmen) článku
VIII.3.2 stanov RC Havířov, z.s. a kandidáti byli zvoleni nadpoloviční většinou z nadpoloviční větŠiny
přítomných oprávněných členů.

V Havířově dne 15. bŤezna2023

Jméno a příjmení podpis
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